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Abstract (en)
[origin: WO8607480A1] In a method for preparing a check, money order or credit card (93), a series of signals coding a pictorial image of an
individual's face is generated by a video camera (15) or digital scanner (59) and stored in digital form in a memory (37) for producing on a web the
pictorial facial image of the individual. The memory also stores additional information pertaining to the individual user, such as his name, address
and account numbers, this additional information also being electronically transmittable to a printing facility for conversion into legible or machine-
readable form in conjunction with the pictorial image of the user. The signals coding the individual user's facial image are transmittable to remote
CRT monitors at retail outlets for enabling comparison of the picture-quality facial image with the visage of a person tendering a purchase instrument
such as a check, money order to credit card.

Abstract (fr)
Dans un procédé de préparation de chèques, d'ordres de paiement ou de cartes de crédit (93), une série de signaux de codage d'une image du
visage d'un individu est générée par une caméra vidéo (15) ou par un analyseur numérique (59) et enregistrée sous une forme numérique dans
une mémoire (37), afin de produire sur une toile l'image du visage de l'individu. La mémoire enregistre également des informations additionnelles
concernant l'utilisateur individuel, telles que le nom, l'adresse et le numéro de compte, et ces informations additionnelles peuvent elles aussi être
transmises électroniquement à un dispositif d'impression qui les convertit en une forme lisible par l'homme ou par la machine, avec l'image de
l'utilisateur. Les signaux de codage de l'image du visage de l'utilisateur individuel peuvent être transmis à des moniteurs à écran cathodique à
distance, placés à des points de vente, pour permettre de comparer l'image du visage avec le visage d'une personne présentant des moyens de
paiement tels que des chèques, des ordres de paiement ou des cartes de crédit.
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